

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: REAL ESTATE DEVELOPMENT Date: 29-07-2021 03:01:14 PM Subject: Brief summary for the first half</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: تطوير العقارات التاريخ: 29-07-2021 03:01:14 PM الموضوع: تقرير نصف سنوي</p>
<p>First: Future plans of the company: The company's real estate and financial investments are being reviewed to determine the optimal utilization of each of them based on local and regional developments and changes, especially after recovering from the effects of the Covid-19 pandemic.</p> <p>Second: Achievements during the period:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Fulfilling the obligations of the company in various ways according to the agreed schedule, despite all the difficulties facing the real estate sector. 2. Constantly studying all developments related to real estate and financial investments along with market data so that the company can exploit any promising investment opportunity that achieves the company's goals and objectives for the benefit of the company and its shareholders. 3. Shareholders' equity increased by 2.4% compared to the end of 2020. 4. Take all necessary measures to control administrative expenses that would reduce expenses, as the percentage decrease was 4% compared to the first half of 2020. 	<p>أولاً: الخطة المستقبلية للشركة: تجري مراجعة استثمارات الشركة العقارية والمالية لتحديد الاستغلال الأمثل لكل منها في ضوء التطورات والمتغيرات المحلية والإقليمية وخصوصاً بعد التعافي من آثار جائحة كوفيد-19.</p> <p>ثانياً: نتائج أعمال الشركة خلال الفترة:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. الوفاء بالالتزامات المترتبة على الشركة بشتى السبل حسب الجدولة المتفق عليها رغم كل الصعوبات التي تواجه القطاع العقاري. 2. تواظب إدارة الشركة على دراسة كافة التطورات الخاصة باستثماراتها العقارية والمالية بما يتلاءم مع معطيات السوق في هذه المرحلة بحيث تتمكن الشركة من استغلال أية فرصة استثمارية واعدة تحقق أهداف الشركة وغاياتها بما يعود بالنفع على الشركة ومساهميها بإذن الله. 3. ارتفاع حقوق المساهمين بنسبة بلغت 2.4 % مقارنة مع نهاية عام 2020. 4. استمرت إدارة الشركة في اتخاذ كل ما يلزم لضبط النفقات الإدارية واتخاذ أي إجراء من شأنه تخفيض النفقات حيث بلغت نسبة الانخفاض 4% مقارنة بالنصف الأول من العام 2020.
<p>29-07-2021</p>	<p>29-07-2021</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Tareq Bakeer</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Tareq Bakeer</p>